



Terms and conditions

- The Offer shall be available for purchases by Eligible Cardholders through www.cineroyal.ae, through Royal Cinemas Mobile Application, and Ticket Kiosk.
- AED 5,000 monthly spends on Etihad Limitless, Etihad Elevate, Etihad Inspire, Marriott Bonvoy® World Elite Mastercard®, Marriott Bonvoy® World Mastercard®, Priority Banking Visa Infinite, Mastercard Platinum, Duo, Diners Club and Lulu 247 Platinum Credit Cards.
- Cardholders whose spends are below the required amount where applicable, will be charged the full amount.
- Valid on a maximum of 6 tickets (3 free) per month, additional tickets will be charged at full price.
- Movie tickets are subject to availability of tickets purchased in accordance with the offer shall be utilized at the specific time and for the show, they were purchased for, and shall not be carried forward for any other show on that or another day.
- This offer shall not be valid in conjunction with any special promotion, private screening, or premiere at Royal Cinemas.
- Locations: Khalidiyah Mall, Dalma Mall, Deerfields Mall, and Al Dhannah Mall, or any other new locations in the future.
- The offer also includes 15% discount on Food and Beverages purchased using the Eligible Card. The customer has to show the ticket reference number to the snack bar counter. Subject to minimum purchase of AED 30.

الشروط و الأحكام

- يسري العرض على العمليات الشرائية التي تتم من قبل حاملي البطاقات المؤهلين من خلال www.cineroyal.ae وعن طريق تطبيق رويال سينما على الهاتف المتحرك وفي منفذ بيع.
- يجب أن يتم إنفاق 5,000 درهم شهرياً بواسطة بطاقات ليميتلس ضيف الاتحاد، إيليفيت ضيف الاتحاد، إنسباير ضيف الاتحاد، بطاقة Marriott Bonvoy® وورلد إيليت ماستر كارد®، بطاقة Marriott Bonvoy® وماستركارد وورلد® الائتمانية، وبطاقة الخدمات المصرفية المميزة فيزا إنفينيت الائتمانية، وبطاقة ماستر كارد بلاينيوم، وبطاقة Duo، وبطاقة داينرز كلوب وبطاقة اللولو 247 بلاينيوم الائتمانية.
- سيتم احتساب كامل المبلغ على حاملي البطاقات الذين تقل نفقاتهم عن المبلغ المطلوب حيثما يطبق ذلك.
- يسري على 6 تذاكر كحد أقصى (3) تذاكر مجانية كل شهر، وسيتم احتساب السعر الكامل للتذاكر الإضافية.
- تخضع تذاكر السينما لتوفرها، ويجب استخدام جميع التذاكر التي يتم شراؤها بموجب العرض في الوقت المحدد والعرض السينمائي الذي تم شراء التذاكر من أجله ولا يجوز ترحيلها إلى أي عرض سينمائي آخر في ذلك اليوم أو في يوم آخر.
- لا يسري هذا العرض الترويجي بالتزامن مع أي عرض ترويجي آخر أو عرض سينمائي خاص أو عرض افتتاحي في ريل سينما.
- المواقع: الخالدية مول ودلما مول وديرفيلدز مول والظنة مول أو في مواقع جديدة أخرى في المستقبل.
- يشمل العرض أيضاً خصماً بنسبة 15% على المأكولات والمشروبات التي يتم شراؤها باستخدام البطاقة المؤهلة شرط الشراء همأ كحد أدنى. ويجب على العميل إظهار الرقم المرجعي للتذكرة إلى كاونتر المأكولات الخفيفة بقيمة 30 درهم.



Emirates NBD Card Type		Standard 2D	Standard 2D VIP
Emirates NBD Card Type	نوع بطاقة بنك الإمارات دبي الوطني	Standard 2D	Standard 2D VIP
Ethad Limitless	إيميتلس ضيف الاتحاد	✓	✓
Ethad Elevate	إيليفيت ضيف الاتحاد	✓	✓
Ethad Inspire	إنسباير ضيف الاتحاد	✓	✓
Priority Banking Visa Infinite Credit Card	بطاقة الخدمات المصرفية المميزة فيزا إنفينيت الائتمانية	✓	✓
Lulu Platinum	لولو بلاتينيوم	✓	X
Mastercard Platinum Duo	ماستر كارد بلاتينيوم Duo	✓	X
Diners Duo	داينرز Duo	✓	X
Marriott Bonvoy® World Elite Mastercard®	بطاقة ماريوت بونفوي® وورلد إيليت ماستر كارد®	✓	✓
Marriott Bonvoy® World Mastercard®	بطاقة ماريوت بونفوي® وماستر كارد وورلد® الائتمانية	✓	✓